
PROTOKÓŁ nr III/2024 

Z III SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 29 maja 2024 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady III sesji Rady Miejskiej Sierpca IX kadencji otworzył o godz. 09:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostały ok. godz. 11:20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Justyna Babecka 

2. Artur Dariusz Balcerowski 

3. Przemysław Bukowski 

4. Zbigniew Długokęcki 

5. Joanna Frej 

6. Waldemar Frydrychowicz 

7. Barbara Gil 

8. Krzysztof Kacperski 

9. Dariusz Malanowski 

10. Michał Roznoch 

11. Krzysztof Rudowski 

12. Dariusz Sieciński 

13. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

14. Krzysztof Skrzyński 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

Przed przejściem do drugiego punktu obrad Przewodniczący RM, p. Dariusz 

Malanowski, poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłego p. Jarosława 

Nowakowskiego, wieloletniego dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Sierpcu, 

uhonorowanego medalem „Zasłużony dla Miasta Sierpca”, jak również p. Kazimierza 

Czermińskiego, wieloletniego dyrektora Sierpeckiego Ośrodka Wychowawczego, 

cenionego społecznika, Radnego Rady Miejskiej Sierpca nieprzerwanie od I do VI 

kadencji i wieloletniego jej wiceprzewodniczącego, również uhonorowany medalem 

„Zasłużony dla Miasta Sierpca”. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi odnośnie 

porządku obrad. – załącznik nr 2  

O głos poprosił Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłaszając wniosek formalny o przesunięcie 

na początek porządku obrad, odpowiednio do pkt. 6 i 7, uchwały ws. zmian 

uchwały budżetowej na 2024 rok oraz uchwały ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej 



Miasta Sierpca na lata 2024 – 2040 z powodu konieczności wcześniejszego 

opuszczenia obrad przez Skarbnik, p. K. Joniak, jak również o zdjęcie z porządku 

obrad uchwały ws. przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasta 

Sierpca z powodu braku dokumentu, na który  w dalszym ciągu trwa oczekiwanie. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o przeniesienie pkt. 11 i 12 porządku 

obrad do pkt. 6 i 7.  

Rada w Głosowaniu: 15 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o zdjęcie z porządku obrad pkt. 9. 

Rada w Głosowaniu: 15 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał dzienny porządek obrad a 

następnie poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 15 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 5 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z II sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, 

przedstawiając tematykę posiedzenia w dniu 28 maja br. Następnie głos zabrał 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. A. Balcerowski, relacjonując jej przebieg w 

dniu 20 maja br. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał życzenia 

przekazane przez SP nr 2 im. Armii Krajowej oraz SP nr 3 im. ks. Jana Twardowskiego z 

okazji Dnia Samorządowca. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 11 maja 

2024 r. do 24 maja 2024 r. -  załącznik nr 6 

 6. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej zostały omówione 

przez Skarbnik, p. K. Joniak. Jest to kwota 7 091 042,62 zł, przeznaczona dla SIM-u w 

związku z rozpoczynającą się inwestycją - budowa budynków mieszkalnych na 

terenie ul. Dworcowej, która wpłynęła do budżetu miasta zgodnie z podpisaną 

umową z Bankiem Gospodarstwa Krajowego i po podjęciu stosownej uchwały, jako 

dokapitalizowanie spółki SIM, zostanie przekazana na rachunek bankowy SIM-u. 

Kolejnym zadaniem jest budowa placu zabaw przy „Jeziórkach” na kwotę 100 374 zł, 

remont pomnika upamiętniającego ofiary zbrodni katyńskiej, kwota 34 440 zł. Środki 

te pochodzą od darczyńców - Marszałka Województwa Mazowieckiego, LGD, które 

muszą być uzupełnione o wkład własny, zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

Następnie Skarbnik wymieniła zadania majątkowe wprowadzone do budżetu. 

Radna, p. B. Gil, poprosiła o ponowne podanie kwoty dofinansowania dla SIM.  

W odpowiedzi Skarbnik podała już wcześniej wymienioną kwotę. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 27/III/2024 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2024 rok -  załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

7. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

Skarbnik, p. K. Joniak wyjaśniła, iż uchwała zmieniająca budżet, podjęta w 

poprzednim punkcie, spowodowała wprowadzenie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, nakłady majątkowe, wydatki z tytułu poręczeń i gwarancji, czyli forma 

tabelaryczna została uzupełniona o zmiany kwot oraz przedsięwzięcia w zmianie 

finansowania. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 28/III/2024 RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2024 – 

2040 -  załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

8. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na ustawienie obelisku z tablicą pamiątkową z 

okazji 45 rocznicy nadania Hufcowi ZHP Sierpc imienia Janusza Korczaka w parku im. 

Janusza Korczaka. 

W tym punkcie o głos poproszona została Naczelnik WSK, p. L. Rymer, która wyjaśniła 

techniczne aspekty posadowienia obelisku na wniosek Kręgu Przyjaciół Sierpeckiego 

Harcerstwa. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy jest już wybrane miejsce. Pani Rymer 

odpowiedziała, że będzie on znajdował się u zbiegu ulic Braci Tułodzieckich i Wiosny 

Ludów. Radna zauważyła jeszcze „literówkę„ w projekcie uchwały, w słowie 

„obeliska”. Wiceprzewodniczący RM, p. K. Rudowski, odpowiedział, że też zauważył 

ten błąd i po rozmowie z p. Rymer zostało ustalone, iż w ostatecznej wersji uchwały 

będzie zmiana na ”obelisku”. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na ustawienie obelisku z tablicą pamiątkową z 

okazji 45 rocznicy nadania Hufcowi ZHP Sierpc imienia Janusza Korczaka w parku im. 

Janusza Korczaka. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 29/III/2024 RM ws. wyrażenia zgody na ustawienie obelisku z tablicą pamiątkową z 

okazji 45 rocznicy nadania Hufcowi ZHP Sierpc imienia Janusza Korczaka w parku im. 

Janusza Korczaka -  załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta Sierpc. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, o omówienie projektu uchwały poprosił 

Kierownik BSO, p. K. Strześniewską, która poinformowała, że na temat projektu nie 

wpłynęły żadne negatywne opinie. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy ktoś jeszcze wyrazi 

opinie na temat uchwały, np. pan pełnomocnik. Pani Stzrześniewska powiedziała, że 

pełnomocnik przedstawił swoją opinię, gdzie jest informacja, że jest to zgodne z 

programem profilaktyki. Nadmieniła, iż projekt zawiera zwiększenie limitów w 

gastronomii, nie w całej sieci. O przedstawienie swojego stanowiska na temat 

projektu uchwały został poproszony również Pełnomocnik Burmistrza ds. RGPPiRPA,  

p. G. Żelasko. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał o dokładną lokalizację punktu 

gastronomicznego przy Browarze. Radna, p. J. Szewczykowska, poparła 

promowanie lokalnego produktu, w tym przypadku piwa, co przyczyni się do 

promocji miasta. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 14 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 30/III/2024 RM ws. ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie miasta Sierpc -  załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Krzysztof Kacperski, Dariusz 



Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

10. Uchwała RM ws. przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Osiedli w przedmiocie treści projektów statutów osiedli na terenie Miasta Sierpca. 

O krótkie omówienie uchwały Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił 

Sekretarz, p. B. Wojciechowską – Dobies, która wyjaśniła, że aby legalnie nadać 

statuty Osiedli w zaproponowanej formie jednostkom pomocniczym, wcześniej 

trzeba przeprowadzić konsultacje społeczne z mieszkańcami Osiedli, czyli dać szansę 

wszystkim mieszkańcom Osiedli wypowiedzenia się co do treści zapisów zawartych w 

projekcie statutów i w stosownym czasie wnieść swoje uwagi. Radna, p. B. Gil, 

upewniła się, że uchwała dotyczy tylko przekazania do przeprowadzenia konsultacji, 

czyli żeby trafiło to do Osiedli. W odpowiedzi Sekretarz potwierdziła, że jest to 

wyłącznie przegłosowanie uchwały konsultacyjnej, czyli przekazanie do konsultacji 

mieszkańcom miasta. Radna dopytała, kiedy może zgłosić spostrzeżenia lub uwagi. 

Pani Wojciechowska- Dobies wyjaśniła, że Burmistrz Zarządzeniem określi termin 

konsultacji społecznych i w sposób zwyczajowo przyjęty poinformuje wszystkich 

mieszkańców. Dodała, iż konsultacje będą trwały minimum 14 dni. Radna zapytała, 

czy wtedy swoje uwagi ma zgłosić jako mieszkanka? Sekretarz odpowiedziała, że 

tak. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Osiedli w 

przedmiocie treści projektów statutów osiedli na terenie Miasta Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 15 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 31/III/2024 RM ws. przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Osiedli w przedmiocie treści projektów statutów osiedli na terenie Miasta Sierpca -  

załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Dariusz Malanowski, Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech 

Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Miasta 

Sierpca. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 12. Uchwała RM ws. podwyższenia kapitału zakładowego w Spółce pod firmą „SIM 

Północne Mazowsze” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Ciechanowie. 



W tym punkcie Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Głównemu 

Specjaliście WPS, p. Ł. Wodowskiemu, który wyjaśnił, iż uchwała ta jest niejako 

następstwem pozyskania środków z Banku Gospodarstwa Krajowego, z funduszu 

dopłat, który przeznacza środki na budownictwo mieszkaniowe, w tym przypadku na 

realizację inwestycji pod nazwą „Zespół Zabudowy Mieszkaniowej Wielorodzinnej 

wraz z zagospodarowaniem terenu i niezbędną infrastrukturą techniczną” i jest to 

obiekt znajdujący się przy ul. Dworcowej w Sierpcu. Dodał, że przekazanie zostanie 

zrealizowane w postaci podwyższenia kapitału zakładowego i ustanowienia objęcia 

nowych udziałów w inwestycji a także zabezpieczenia kapitału zapasowego spółki z 

racji na różnicę w wartościach nominalnych udziałów. Radna, p. B. Gil, zapytała, co 

to konkretnie znaczy dla Sierpca, że idzie ponad 7 mln do SIM-u? Burmistrz,  

p. J. Perzyński, wyjaśnił, iż konkretnie jest to zabezpieczenie 35% inwestycji, która 

powstanie przy ul. Dworcowej, realizowanej przez SIM Północne Mazowsze, mającej 

na celu wybudowanie 42 mieszkań, w których mogą, w ciągu ok. 2 lat, osiedlić się 

mieszkańcy naszego miasta. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. podwyższenia kapitału zakładowego w Spółce pod firmą „SIM 

Północne Mazowsze” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Ciechanowie. 

Rada w glosowaniu: 14 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 32/III/2024 RM ws. podwyższenia kapitału zakładowego w Spółce pod firmą „SIM 

Północne Mazowsze” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 

Ciechanowie -  załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Justyna Babecka, Artur Dariusz Balcerowski, Przemysław Bukowski, Zbigniew 

Długokęcki, Joanna Frej, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Krzysztof Kacperski, 

Michał Roznoch, Krzysztof Rudowski, Dariusz Sieciński, Wojciech Andrzej Skorłutowski, 

Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Malanowski 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, odczytała treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 5 

interpelacji. Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero 

dołączone do protokołu - załącznik nr 13. 

Wiceprzewodniczący RM. P. W. Skorłutowski zapytał, kiedy rozpocznie się realizacja 

projektu naprawy nawierzchni alejek wokół „Jeziórek”? Kolejne dotyczyło budowy 

łącznika pomiędzy ul. Świętokrzyską a ul. Mikołaja Kopernika, czy jest możliwość 

połączenia prac realizowanych przez Starostwo Powiatowe z naprawą pozostałych 

80 m uszkodzonej nawierzchni, aby połączyć ją z ul. Tysiąclecia i uzyskać estetyczny 

wygląd. Radny, p. Z. Długokęcki, na wstępie wypowiedzi odniósł się do tematu 

łatania dziur, poruszonego na poprzedniej sesji, informując, iż zgłosił tą sprawę do 



Starosty, p. P. Burzyńskiego, który natychmiast podjął stosowne działania. Następnie, 

w imieniu mieszkańców pl. Chopina, zapytał, na jakim etapie jest realizacja prac 

starówki, czy nie ma opóźnień i kiedy ten etap zostanie zakończony? A skoro nadal 

trwa remont, to czy nie warto pomyśleć o  zatoczkach, aby ułatwić przedsiębiorcom 

życie. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, na jakim etapie jest remont ul. Dworcowej i 

kiedy może się to zakończyć? Radny, p. P. Bukowski, zapytał, czy prace drogowe w 

rejonie jego osiedla zostaną w tym roku rozpoczęte? Radny, p. M. Roznoch, zapytał 

o środki przyznane na planowaną kładkę na ul. Słowackiego, czy przeznaczone są 

na całościowe pokrycie budowy? W odniesieniu Burmistrz powiedział, że nazwa 

projektu jest całościowa a on składa się z poszczególnych etapów więc nazwa 

obowiązuje od samego projektu aż do wykonania prac. Radna, p. B. Gil, zapytała w 

imieniu mieszkańców, kiedy Burmistrz przetnie wstęgę na obwodnicy i aby przy ul. 

Piastowskiej został oczyszczony mur i chodnik przy tym murze. Przekazała też głosy 

niezadowolenia z powodu rozkopanych ulic Dworcowej, rynku, Narutowicza oraz 

zapytała, z której strony mostu na Sierpienicy będzie kładka? Radny,  

p. W. Frydrychowicz, zapytał, kiedy rozpoczną się prace w parku między  

ul. Paderewskiego i ul. Solskiego i ile potrwają? Poruszył też sprawę ginących nowych 

nasadzeń na terenie miasta i zaapelował, aby jednak dbać o wystrój miasta. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy.  

 14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, udzielił odpowiedzi odnośnie Osiedla X, iż do wykonania w 

tym roku przeznaczone są ulice Spacerowa, Ziemiańska w dwóch etapach do  

ul. Batalionów Chłopskich a później do ul. Powstańców. Na przełomie czerwca i 

lipca zostanie zorganizowany przetarg na ul. Spokojną, Kalinową i Jasną. Jeśli chodzi 

o kładkę, patrząc od szpitala w dół, będzie ona po lewej stronie, bo po prawej są 

drzewa. Kwestia ul. Dworcowej jest to inwestycja realizowana w latach 23, 24, 25,  

z czego nacisk głównie jest na lata 24, 25 i jest to inwestycja powiatu i tam powinno 

być skierowane to pytanie, niemniej duża część prac będzie wykonana w tym roku. 

Jeśli chodzi o zatoczki przy pl. Chopina, to Burmistrz na chwilę obecną powiedział 

nie, są parkingi przy dawnej scenie, przy Biedronce. Niestety, nie jest możliwe, aby 

każdy miał parking przy swoim budynku. Odpowiadając na zapytanie dotyczące  

ul. Kopernika i ul. Świętokrzyskiej Burmistrz poinformował, że jeśli będzie realizowany 

ten projekt, to również zostanie zrealizowane te kilkadziesiąt metrów, aby jednolicie 

warstwa nakładki była położona. W parku graniczącym z ul. Paderewskiego i  

ul. Solskiego prace rozpoczną się w końcu sierpnia. Burmistrz odniósł się również do 

kwestii niszczonych nasadzeń, jak również dewastowanych ławek. W kwestii 

„Jeziórek ”Burmistrz wyjaśnił, iż nie było jeszcze przetargu więc podbudowa jest 

planowana do końca września. W sprawie obwodnicy p. Perzyński powiedział, że nie 

ma w tym momencie dokładnej wiedzy, ale postara się ją zdobyć na następną 

sesję. Dodał, iż wykonawca przyjął do wiadomości szereg uwag, które kierowało 

również miasto, dotyczące jakości wykonania ronda przy drodze 560 oraz szerokości 

zjazdu z obwodnicy do Sierpca, który to okazał się za wąski, co stwarzałoby 

utrudnienia dla kierowców samochodów ciężarowych. Odpowiedzi udzielił jeszcze 

na pytanie dotyczące prac przy pl. Chopina informując, że potrwają do końca tego 

roku, koniec października i na chwilę obecną wykonawca nie wnosi o przesunięcie 

terminu wykonania prac. Radny, p. K. Kacperski, zapytał, jaki maksymalny termin jest 

możliwy w przypadku wydłużenia prac? Burmistrz powiedział, że nie chciałby się w 

tej chwili na ten temat wypowiadać, gdyż nie ma o tym informacji, ale jeśli 



wystąpiłyby jakieś nagłe utrudnienia, to maksymalnie mogłyby to być trzy miesiące. 

Radny, p. Z. Długokęcki, zapytał, na jaki czas będzie zamknięty ruch w czasie 

wylewania asfaltu na pl. Chopina? Burmistrz odpowiedział, że ruch będzie utrudniony 

przez dwa, trzy dni.  

 15. Sprawy różne. 

Radna, p. B. Gil, skierowała pytanie do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, czy 

Komisja będzie prowadziła kontrole według obowiązującego planu? Zapytała 

Przewodniczącego RM, czy sesje będą teraz od godz. 9:00? Następnie do Burmistrza 

Radna skierowała pytanie o grubość asfaltu kładzionego na ulicach Sierpca. Swoją 

wypowiedź skierowała też do Radnego Długokęckiego stwierdzając, iż również ma 

swój udział w działaniach na rzecz bezpieczeństwa, ponieważ mieszkańcy Radnej 

zgłosili powstanie dziur, które sfotografowała i jak Radny tak świetnie działa, to niech 

jeszcze zadziała, aby zostały zmienione popękane płyty chodnikowe, aby polbruk 

przy ul. Konstytucji został zmieniony. Ad vocem Radny Długokęcki podziękował 

Radnej za wskazanie tych miejsc i zapowiedział, iż będzie te sprawy zgłaszał i 

uzupełniał, żeby wszystkim żyło się jak najlepiej. Informacji w kwestii grubości asfaltu 

udzielił Burmistrz wyjaśniając, że zależy to od rodzaju dróg, od natężenia ruchu, od 

ograniczenia tonażowego, jak np. ul. Narutowicza będzie budowana w innej 

konstrukcji, niż nakładka na ul. Kopernika a jeszcze innej konstrukcji będą nakładki na 

osiedlu X, dlatego nie da się jednoznacznie odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ 

będzie wykorzystane kilka różnych technologii. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej,  

p. A. Balcerowski, odpowiedział, że roczny plan Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik 

do uchwały z dnia 31 stycznia 2024 r. i na chwilę obecną komisja będzie się starała 

pracować zgodnie z tym planem. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy ZGKiM, jako 

nadzorujący teren targowiska, w związku z remontem pl. Chopina, przewiduje 

modernizację tego terenu? Burmistrz odpowiedział, że miasto nie jest w stanie już 

teraz uruchamiać kilkunastomilionowej inwestycji. Najpierw musi być zakończona 

kwestia pl. Chopina 16, dokończony „dołek”, budowa sceny do prowadzenia 

różnego rodzaju koncertów, aby Park Paciorkiewicza był miejscem spotkań, relaksu 

połączonym z dużą ilością zieleni. Dopiero później w kolejnym kroku będzie 

realizowany rynek i równoległe poszukiwanie aktywnych środków w Ministerstwie 

Kultury na modernizację budynku Chopina 16 i Farnej 24, jako zabytków architektury 

drewnianej. W uzupełnieniu dodał, że plan, jeśli chodzi o rynek jest, jest wpisany w 

plan zagospodarowania przestrzennego. Radny, p. W. Skorłutowski, nawiązał do 

obchodów 25-lecia powstania I Prywatnej Szkoły Podstawowej w Sierpcu. Burmistrz, 

p. J. Perzyński, poinformował, iż nakładem sił i środków Fundacji „Sierpc Miasto ze 

Smakiem” 7 czerwca odbędzie się pierwsza potańcówka w tym roku w Parku 

Andersa między godz. 17:30 a 21:30. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, 

poinformował, że najbliższa sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu 19 czerwca o 

godz. 10:00, będzie to sesja absolutoryjna a dzisiejsza była  w drodze wyjątku o godz. 

09:00 ze względu na jutrzejsze święto Bożego Ciała, aby był czas na podpisanie 

najpilniejszych uchwał i załatwienie związanych z tym formalności. Późniejsze sesje 

będą odbywać się według wcześniej zaakceptowanego przez Radnych porządku, 

czyli ostatnie środy miesiąca, o godz. 11:00. Podziękował również Radnym, którzy w 

dniu 18 i 27 maja reprezentowali Radę Miejską IX kadencji w Poczcie Sztandarowym 

w trakcie uroczystości pogrzebowych p. Jarosława Nowakowskiego i p. Kazimierza 

Czermińskiego a byli to pani Barbara Gil, pan Krzysztof Rudowski, pan Wojciech 

Skorłutowski. Zaprosił również wszystkie dzieci w dniu 1 czerwca o godz. 17:00 na 

teren MOSiR-u, gdzie na najmłodszych będzie czekało mnóstwo atrakcji. Natomiast 



Zarząd Osiedla Nr 3 zaprasza o godz. 12:30 na obchody Dnia Dziecka na Osiedlu 

Paderewskiego. Na zakończenie  Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, w imieniu 

swoim i wszystkich radnych IX kadencji, złożył życzenia z okazji Dnia Samorządu 

Terytorialnego wszystkim pracownikom samorządowym. 

 16. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej p. Dariusz 

Malanowski, zamknął obrady III sesji IX kadencji Rady Miejskiej Sierpca. 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

Dariusz Malanowski  
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